

## 防疫三級警戒 | 成立社團須知

一、請先參閱「[常見問題 | 如何成立社團](#)」及「[標準作業流程 | 國立成功大學申請成立社團作業標準](#)」。

二、三級警戒期間，應減少移動與接觸。相關說明如下：

1. 應備文件中，[學生組織團體成立申請表](#)、[學生組織團體申請書](#)及[二十人以上連署書](#)可使用電子簽章。
2. 文件備齊後，交件方式可使用電子檔，同時 Email 至學生活動發展組信箱  
([em50360@ncku.edu.tw](mailto:em50360@ncku.edu.tw)) 及社團聯合會信箱 ([nca.ncku@gmail.com](mailto:nca.ncku@gmail.com))。
3. 三級警戒期間將進行書面審查，無須報告。如有疑問，會由社團聯合會性質主席聯繫申請人。

### Club Establishment during Level 3 epidemic alert

1. Please read "[Q&A | How to establish a club](#)" and "[SOP | NCKU Club Establishment](#)" first.
2. During Level 3 epidemic alert, it's important to reduce in-person contacts. Thus, instructions as follow:
  - i. You may use electronic signatures for Application Form and Countersignature Roster.
  - ii. After all papers are ready, you can choose to scan and send digital copy to SDAD  
([em50360@ncku.edu.tw](mailto:em50360@ncku.edu.tw)) and UCA ([nca.ncku@gmail.com](mailto:nca.ncku@gmail.com)) for application.
  - iii. Face-to-Face interview will be temporary stopped during Level 3 alert. The chairperson of UCA will contact the applicant if there's any questions during the review.